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PROTOXOL Xn 22t04
z PqSIEDZENTA Kowrsil sunigrLr

ODBÍ'TEGü í+'üNíü 23 kwietnin 2BB4 rohu.

Kr:rnisja Br¡dzetu ri:zpaczgla pcsiedzenie o g*dzinie 12.00 rv skl¿dzie rvg listy
obecnoéci stanowi4cej zal4cznik do niniejszego protokolu, wg nastppuj4cego
porz4dku:

1. Otwarcie i przedstawienie porzEdku posiedzenia.
2. Zatwierdzenie protokolu z poprzedniego posiedzenia.
3. lntbrmacla z oaeny przygotowair do realizacji Planu lnwestycyjnego

gminy na 2004 rok.
4. Sptawozdaitie z wykottania budzeiu giiiirry
5. Analiza rnaterialów na sesjg.
Á Qnr:¡ r" , r . '  rá ' tn¡ .

Na rvstgpie Przer,vodniez4cv przvrvital rvsz-r'stkich radnl'ch oraz Pana kierorvnika
Zakladu Wodociqgów i Kanalizacli - Zbigniewa Lato.

Ad. 5

Foe 22
Uchwala w sprawie zatwierdzenia tar-vf Zaktadu WodociEgów i

K¡nal irer-- j i  r ,v. lEdrzejnrvie rA zbiararve z:opafrzer: ie \v u,adq izbiarorve
odprowadzenie Scieków.

Z twagi na to, 2e Pan kierownik ZWIK przybyt na posiedzenie wczeÉniej
Przewodnicz4cy poprosil radnych, aby zmienió porz4dek posiedzenia i ¡ako
pierwszy omówiono pkt. 22 z ad,. 5.

Kieror,vnik ZWiK szczegóiown w¡'w Uchwalg.

Komis.ja Li\! 'aq nie r+'niosla.

Nastgpnie Przewodnicz4cy powrócil do ustalonego wczeSniej porz4dku
posiedzenia.

Ad. 2
Przewodnicz4cy odczl'tal protokól z ostatniego posiedzen i a korni si i.



Po wprowadzeniu poprawek Kornisja przyjgla protokóI.

Ad. 3
Jako pierwszy glos zabral radny Józef Kgdra mówi4c, ie nie widzi iadnych

staraú ze strony wlariz t,rzpdu hliasta otlnoSnie rozpoczpcia budowy
chodnika w Piaskach.

Radny J.Kgdra stawia wniosek:

,,Wnioskujg, aby przySpieszyó budowg chodnika w Piaskach"

Radni wniosek przyjpii.

A d 4
Z uwagi na to, iz w porz4dku obrad jest rozpatrzenie sprawozdania za

pierwszy kwartal bieZ4cego roku a Kornisja otrzymala sprawozdanie za dwa
rniesiEce punktu tego nre omawlano.

ümowienie tego punktu przesunigto na nastgpnt posiedzenie.

.4d" 5

PozS
Sprawozdanie z dzialalnoéci Plywalni Miejskiej; omówienie wniosków

Komisj i Rewizyjnej dotyczEcych anaiizy kosztów.

Przer¡'odticzqcy odczytal wnioski Komisj i Rewizyj nej dotyczqce anaiizy
kosztów Plywalni Miejskiej

Kornisja uwag nie wnosi.

Poz9
Funkcjonowanie Targowicy Miej skiej.

Radny p.Alfred Biaty stwierdzil, ze jest zwolennikiern aby handel na Targowicy
Miejskiej odbywal sig codziennie a nie tvlko w czwartki.

Komisja wipcej uwag nie wnosi.



J

PozI0
Uchwala w sprawie przy.jgcia sprawozdania z wykonania budZetu miasta i

grniny Jpdrzelór.v za rok 2003 oraz urJzielenie absolutorium Bunnistrzowi
Miasta Jpdrzejów.

Kornisja uwag nie wnosi.

Radna p. Janina Szreniawa uwaZa, ze budzet w 2ü03 roku nie zostal wykonany
na ok. 750 tysipcy.

Pozll
IJchwala w sprawie utworzenia obwodów glosowania w Szpitalu w

Jgdrzelowie i Domu Pomocy Spoiecznej w Mnichorvie ciia przeprowadzenia
wyborów do Parlamentu Europejskiego.

Kornisja uwag nie wnosi.

Poz12
Uchwala w sprawie: uchwalenia statutu Osrodka Pomocy Spolecznej

fuliasta i Gminy w Jgdrzejawie.

Kornisja u\Yag nie r¡¡**si.

Na posiedzenie przybyl Bunnistrz Leszek Kapcia.

Poz 13
Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Nr XVI/ll7l95 Rady Miejskiel w

Jgdrzejowie z dnra 28 grudnia 1995 roku w sprawle utworzenra Gminnego
Zespolu Obslugi Szkól i Przedszkoli lv Jpdrzejowie.

Kornisja uwag nie wnosi.

Poz 14
Uchwala w sprawie: wprowadzenia zmían w [Jchwale Nr XVII/183104

Rady Mie3skiej w Jgdrzejowie z dnia 29 stycznia 2ü04 roku w sprawie
,,gminnego programu profilaktyki i rozwi1zywania problemów alkoholowych na
rak 2004".

Burnr i strz. tr eszek Kapci a szczegélowo'-rru órvil *.*-htval€.



Komisja uwag nie wnosi.

PozI5
l]chwala w sprawie utworzenia Srodków specjalnych przy Grninn,yrn

Zespole Obslugi Szkól i Przedszkoli w Jpdrzejowie i OSrodku Pomocy
Spolecznej Miasta i Grniny w Jpdrzejowie.

Kornisja uwag nie wnosi.

Poz"I6
Uchwala w przystqpienia Grniny Jpdrzejów do porozumienia o wspólpracy

w zala"esie przygotowania dokurnentacji niezt)€dnej do zlozettia wttiosku
aplikacyjnego projektu pod nazw4,,e-swigtokrzyskie" tworzonego w ramach
Zintegrorvanego Programu Operaca3negc Ronvoju Regionalnego na lata 2004-
2006

Burrnistrz Leszek Kapcia wyjaSnit szczególowo w/w Uchwalp a nastgpnie
powiedzial. ze na dzieú dzisie,iszl'partycypuj4 w kosztach opracowania projektu
i ze caly czas licz4 na to, 2e bgdziq^ to.tansze przedsiErryzig.cie. Pro¡ekt bpdzie
kosáowal ok. 12 tysigcy. "'t ,:f 

'- *-ffi 

"Y"' 

' ¡r ' ' ( '.'"a \ '"t-i c'"a

PozlT
Uchwala w sprawie zmiany uchwaly nr XV/186103 Rady Mieiskiej w

Jpdrzejorvie z dnra 10 grudnia 2003 r w sprawie podatku rolnego na 20Ü4 rok
oraz pobom tego podatku rv drodze inkasa.

Kornisja uwag nie wnost.

Poz 18
Uchwala w sprawie w1'sokoéci stawek oplat zazalpcie pasa drogoweÉlo

Kornisja uwag nie wnosi.

Poz19
Uclrwala w sprawie przeznaczenia do sprzedu2y w drodze przetargu

publicznego rrieruchornosci komurraluej, oznaczonej w rejestrach ervitlenr,ji
gruntów obr. 03 m. Jgdrzejowa jalio dzialki ff 270, poloZonej przy ul.
Klasztornej.

Komisja u\irag nie wnost.
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Poz20
lJchwala w sprawie wyraZenia zgody na nabycie nieruchornoÉci do zasobu

komunalnego.

Konrisja unag riie w'nosi.

Poz2l
Uchwala w sprawie ustalenia nainizszego wynagrodzenia zasadniczego orzv

wartoSci jednego punktu dla potrzeb wynagradzania pracownikow
zatnrdnionvch w jednostkach organizacyjnych gminy Jgdrzejów Zaklad
Reniontowo Budowianl prz-y' Urzpdzie Miejskim w jgdrzejorvie.

Kornisja uwag nie wnosi.

Poz"23
Uchwala w sprawie przyipcia koncepcji modernizacii oczyszazalni Écieków

w Piaskach.

Kornisja uwag wigcej nie wnosi.

Ad. 5
PrzewodniczEcy odczytal nastppu¡ 4ce pi srna :

- odpowiedzi na wnioski Kornisji Budzetu z dnia 19.03 .2004 roku,
- pisrno od kierownika GZOSziP Jana Robaka o utrzymaniu zapisu o

Srodkach specjalnych w dotychczasowym Statucie GZOSziP (w
zalqczeniu do niniej szego protokolu)

- pisitio z grrtiny Sobkór*'r,r' sprawie wspélnej budowy íciezki rowerowej,
- pismo od osób handluj4cych na Targowicy Miejskiej, w sprawie 24dania

usruriqcia n:irirszenia interesu pra\vnego (r+ zal4czeniu do niniejszego
protokolu)

Radny p. J. Kgdra oficjalnie zaprosil Bunnistrza Leszka Kapciq Ea zebranie z
rnieszkaúcam i Piasków.
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Burnristrz odpowiedzia\, 2e nie bgdzie rnégl uezestticzyc w spotkaniu, gdy?

wyjezdZa ze Starostq do Kielc. Zapewnil p.J.Kgdrp, 2e rv spotkaniu bqdzie
trcze stnic zyl z- ca B urm i strza J anusz W o2ni ak .

R.adny L. Sulek ¿w-¡ócii sip cio iJuriiiisirza Leszka Kapci z prosbqt' zlvfécÉrri€
uwagi na sytuacjp jednostek Strazy Pozarnei min. rv Chorzewie gdyz slyszal. 2e
rn¡ii br'ó irnzhaw i';¡ie d¡-=tac i i." ' * J  * t

Btrnristrz poinfonnowal radnego" 2e 24.A4.04r. o godz. l0:00 bgdzie spotkanie
r,vszvstkie!: K-omendantórv i Frezesórv \4/ OSP rv Jedrzelorvie, na któn'm
wszystko zostanie wyjasnione.

Posiedzenie zakoriczono o sodz. l4"t'.
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